
Kære medlem af Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 
 
SikkerhedsBranchen har tidligere fortalt om risikoen ved at lempe flere forskellige elementer i det danske 
brandsikkerhedsniveau på en gang, sådan som det sker lige nu. Debatten løber dog til stadighed ind i det 
problem, at der ikke er nogen, der helt præcis kan definere hvad det nuværende niveau er.  
 
Derfor har vi sammen med Danske Beredskaber, DBI og IDA Brandteknik inviteret hele det professionelle 
”Branddanmark” til en konference, hvor vi vil beskrive niveauet ud fra en række ekspertindlæg og faglig 
debat.  
 
Vi har tænkt os at præsentere dig for resultatet efterfølgende og bruge det som afsats til den videre debat. 
Derfor synes vi naturligvis også at du skal have invitationen og muligheden for at deltage i konferencen.  
 
Med venlig hilsen 
SikkerhedsBranchen 
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